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Interpelacja

w sprawie Modernizacji schodów ruchomych pod rondem Kaponiera w
Poznaniu

Szanowny Panie Prezydencie

Podczas kampanii wyborczej w roku 2024, zwróciłem uwagę na problem
nie działających schodów ruchomych pod Rondem Kaponiera w Poznaniu.
Problem ten poruszałem wielokrotnie w debatach publicznych i mediach
społecznościowych. Na początku tego roku zastępca Pana Prezydenta  Mariusz
Wiśniewski obiecał, że wkrótce zostaną opracowane plany modernizacji bądź
wymiany nie działajacych schodów. W związku z upływem blisko pól roku
zwracam się o udzielenia informacji, jakie działania w tym czasie zostały
podjęte i jakie są ich rezultaty. Sprawa nie działających schodów ruchomych,
zwłaszcza niektórych ich sekcji, jest bardzo uciążliwa dla osób starszych i
mających problemy z poruszaniem się.
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